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Türkiye Büyük Millet Meclisi İnsan Hakları Uludere Alt Komisyonu Başkanı olan AK Parti Ordu
Milletvekili İhsan Şener, "Aralık ayı ortasında raporumuz kamuoyu ile paylaşılmış olacak ve ilgili
kurumlara gönderilmiş olacak" dedi.

  

İhsan Şener, yaptığı açıklamada, “Rapor yazılmaya başlandı, hatta sonuç ve değerlendirme
bölümü hariç yazıldı. Sonuç ve değerlendirme bölümü için arkadaşlarımızın görüşleri için 15
günlük bir süre vermiştik. Kendileri bakış açısından nasıl değerlendiriyor diye. Komisyon üyesi
arkadaşlarımız 14'ünde geldiler, bunları komisyonda açıkladılar. Raportörler de bunları not
aldılar. Şu anda sonuç ve değerlendirme bölümüyle ilgili olarak raportörlerimiz yazıyorlar.
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Taslak haline geldiğinde, umarız önümüzdeki hafta sonuna doğru komisyon üyesi
arkadaşlarımıza bu taslak verilecek. Eğer bu sonuç ve değerlendirmeye toplamda hepimiz
katılıyorsak zaten aynen yansımış olacak. Ama itirazı olan bunu yetersiz bulunca farklı görüşü
olan, farklı iddiası olan varsa komisyon üyesi arkadaşlarımız da buna itirazını dile getirecekler.
Aralık ayın ilk yarısında biz bu raporumuzu biz üst komisyona vermiş olacağız. Aralık ayı
ortasında raporumuz kamuoyu ile paylaşılmış olacak ve ilgili kurumlara gönderilmiş olacak.
Elimizdeki bilgi ve belgeler, bizim herhangi bir kurum ya da kişiyi açıktan suçlama ya da suç
duyurusunda bulunmak durumuna getirmiyor. Bu benim şahsi kanaatim. Bir başka boyutundan
bakacak olursak, suç duyuruları bir adli mekanizmayı harekete geçirmek için yapılır. Şu anda
Özel Yetkili Diyarbakır Cumhuriyet Savcılığı zaten soruşturmayı devam ettiriyor. Oradaki sınır
güvenliğiyle ilgili konulara, idari birimlerin, istihbari birimlerin birbiriyle olan ilişkilerine,
koordinasyonuna, bölgedeki yetkililerin verdiği bilgiler doğrultusunda raporumuza yansıtmış
olacağız. Bütün görüşmelerimizi resmi olarak kayıtlı olarak yaptık. Beni çok şaşırtan bir şey
olmadı. Örneğin sınır bölgesinde sınır çok belirgin değil. Gittiğimizde sınırdan 5 kilometre
içerisinde bir Türk karakoluna indik. Karşı tarafta bir otorite boşluğu var. Kuzey Irak'ta bölücü
terör örgütünün kullandığı bir alan var. Bu alanı Irak hükümeti ile değerlendirip o bölgedeki
insanların geçimini de sağlayacak bir sınır kapısı oluşturulabilir. Türkiye'nin bu konuda iradesi
var. Gümrük ve Ticaret Bakanımız ile görüştük ama Irak hükümeti bu hususta alt yapı yapması
lazım. Tek taraflı olmuyor. Kapıların iki tarafı var. Bir tarafında irade var. Belki yatırım
programına alınacak ama karşı tarafta böyle bir şu anda hazırlık ve sıcak bakış yok. Raporun
sonuç bölümünde çok husus var. Şunu arzu ediyorum; biz meclis olarak bir fotoğraf çekiyoruz.
Bu fotoğrafı komisyonumuza yansıtacağız. Umarız Türkiye’de bundan sonra bu tür hadiselerin
yaşanmasına engel olacak. Tedbirlerin alınması ile ilgili önerilerimiz ciddiye alınacaktır. Raporun
sonuç ve değerlendirme bölümü eğer ortak bir metin üzerinde hazırlanırsa sorun yok ama buna
muhalif olan arkadaşlarımız da olacaktır. Yani biraz tribüne mesaj vermek isterse siyasal görüş
başka şeyler yazabilir. Kurum ve kuruluşlardan aldığımız resmi görüşmelerimizin hangi boyutta
bunu aydınlatacaksa tamamını raporumuza yansıtacağız” dedi.
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